



聖士提反書院附屬小學

St Stephen's College Preparatory School

To: G3 & G4 Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 1st March 2019

Campus Highlight Tour & “Studying at St Stephen’s College”

Through this event, parents will have a better understanding of the curriculum, facilities and recent development of the College. Students of the Preparatory School can also have a chance to mingle with their seniors at the College. The details of this event are as follows:

Date	30 th March 2019 (Saturday)	
Time	2:30 pm – 5:00 pm	
Participants	G3 & G4 students and parents	
Schedule	2:30 pm – 2:45 pm	Registration at College Centenary Building LG01
	2:45 pm – 4:00 pm	College’s Campus Highlight Tour guided by docents
	4:00 pm – 5:00 pm	Separate activities: (i) For Prep School students – Mass games led by Prep School teachers and College students (ii) For Prep School parents – Talk on “Studying at St. Stephen’s College” to be delivered by Ms Carol Yang, the Principal of the College.
Transportation	You are encouraged to take public transport and the parking spaces at the College are available on a first-come, first-served basis.	

You are cordially invited to join this event and know more about the College. Interested parties **please complete the enrollment form in our School app** by 18th March 2019 (Monday).

敬啟者：

校園遊及「升讀聖士提反書院」講座

此活動旨在讓附屬小學的家長更了解書院的課程、設施和發展；附屬小學的學生更可與書院的師兄師姊互相交流。活動詳情如下：

日期	二〇一九年三月三十日（星期六）	
時間	2:30 pm – 5:00 pm	
參加對象	三、四年級學生及家長	
流程	2:30 pm – 2:45 pm	於書院百週年紀念大樓 LG01 登記
	2:45 pm – 4:00 pm	由導賞員帶領遊覽書院校園
	4:00 pm – 5:00 pm	家長學生分開活動 (i) 學生 – 參加由小學老師及書院學生帶領的集體遊戲 (ii) 家長 – 參加由書院楊清校長主講有關「升讀聖士提反書院」的講座
交通	書院可泊的車位有限，先到先得，敬請盡量使用公共交通工具。	

誠邀閣下參與是次活動，以進一步認識本校書院。有興趣參加者請於三月十八日（星期一）或以前**填妥本校手機程式內之報名表**。

此致
三、四年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一九年三月一日